
  PROTOKOLL 

2025-06-03 

 

1 
Avsändare Kontakt VD:    Kontakt ordförande:  

Fyrisåns vattenförbund  e-post: christoffer.hallback@uppsala.se e-post: Klara.Ellstrom@pol.uppsala.se 

c/o Uppsala kommun  tfn: 018-727 41 57 

Stadshusgatan 2  mobil: 079-061 20 82   mobil: 073-654 78 59 

753 21 Uppsala        

www.fyrisan.se           
 

STYRELSEMÖTE 
       
 

Datum: 3:e juni 2025 

Närvarande:  Klara Ellström, Christoffer Hallbäck Torbjörn Larsson, Anders Hartman, Bert 

Eklund, Anette Fischer, Zahrah Lifvendahl, Göran Tengelin, Gunilla Lindgren, Madelene 

Alpsjö, Stefan Skoglund, Ulf Aström, Örjan Berglund, Jenny Eriksson 
       

 

FÖREDRAGNINGSLISTA 
 

1. Mötet öppnas 

Ordföranden öppnar mötet. 

2. Justeringsman 

Torbjörn Larsson valdes till justerare.  

3.Föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes. VD informerar också om att konstituerande 

styrelseprotokoll inte kommer publiceras på hemsidan då de innehåller personuppgifter. 

Endast årsmöten och ordinarie protokoll kommer publiceras framöver. 

4. Föregående protokoll 

Fel årtal står i rubriken på konstituerande protokollet och behöver justeras på nytt. VD 

uppdaterar protokollet och skickar ut den för ny underskrift. 

5. Rapport från grupperna, projekt, ordförande och VD 

VD rapporterar om status för övertagande och informerar att sammanträde för 

arbetsgrupperna planeras till hösten. Status för förbundets provtagning informerades också 

av Gunilla Lindgren. Eftersom Förbundet inte längre kan bära kostnaden för provtagning 

vid Vindbron har dialog först med Uppsala Vatten & Avfall. VA-bolaget har meddelat att 

de kommer ta den provpunkten framöver, men ett avtal måste skrivas först mellan 

förbundet och VA-bolaget. UVAB kommer ta kostnaden för Vindbron.Styrelsen 

informerades även om pågående projekt inom förbundet och i Uppsala kommun.  

6. Remisssvar ändrad miljökvalitetsnorm Ulva 

Gunilla Lindgren har skrivit ett remissvar för Uppsala kommuns räkning som också 

förbundet nyttjar sig av. Den ändrade miljökvalitetsnormen säkrar egentligen bara Ulva 

kvarns fortsatta framtid och hindrar den från potentiell utrivning vilket är ett sätt att skydda 

kulturarvet. I övrigt påverkar den inte vattenvårdsarbetet i Fyrisån.  
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7. Årets vegetationsbeskärning 

Styrelsen informerades om vilka sträckor som ska klippas i år och att Svensk vassklippning 

är uppdaterade och redo inför årets vassbeskärning i Fyrisån. Klippning påbörjas efter 

midsommar. I dagasläget är det extremt låga vattennivåer ovanför Dannemorasjön. 

 

Stefan Skoglund, Jenny Eriksson och Madelene Alpsjö uppmärksammade att 

kontaktuppgifter för Sundbroåns olika delsträckor behövde uppdateras. 

 

En diskussion fördes kring möjlighet att nyttja vass till foder. Det största hindret med det är 

ekonomisk bäring och att hitta någon som är beredd att ta hand om vassen under arbetet.  

8.Diskussion: Medfinansiering Gillingboda våtmark 

VD Christoffer Hallbäck genomför en dragning av projektet. Delar av Styrelsen tycker att 

fokus vid medifnansiering av förbundet ska vara för fosforreducerande åtgärder och 

åtgärder som ger bäst resultat för pengarna. Man anser att denna åtgärd inte bidrar till så 

mycket nytta för Fyrisån annat än att ge lite öppen permanent vatten i skogslandskapet. VD 

och Gunilla Lindgren påpekar att projekt i Fyrisåns avrinningsområde inte växer på träd, 

och att att det vore en god idé att uppmuntra intresserade och villiga markägare genom att 

stötta mindre projekt som på sikt kan ge ”ringar på vattnet” som leder till de önskvärda 

projekten. VD visade också styrelsen onlineverktyget ”Norrström” framtaget av SLU som 

visar platser i landskapet där fosforreducerande åtgärder skulle göra störst nytta. VD 

skickar ut en länk till verktyget till hela styrelsen. I övrigt finns ett visst bekymmer om en 

eventuell ökning av VD-tjänsten innebär minskade medel för att utföra åtgärder. 

 

Förslaget framöver är att förbundet tar fram en plan på hur projekt ska prioriteras om det 

nu skulle vara så att vi har fler projekt att välja på i framtiden. VD undersöker den 

möjligheten. 

 

Beslut om medfinansiering tas under nästa styrelsemöte planerat till 16:e september 2025. 

9.Beslut: Medfinansiering Gårdsvis vattenplan Rippebo 

VD genomför en dragning av projektet för styrelsen. Styrelsen beslutar att medfinansiera 

projektet med 14 000kr. 

10. Mötesdatum. Inbokning av årets möten fram till årsskiftet. 

• 16:e september 09:00 digitalt styrelsemöte 

• 11:e november 09:00 fysiskt möte. Avtackning ska planeras till detta.  

• 9:e december 09:00 julavslutning fysiskt möte. 
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11. Övriga frågor 

a) Förbundets framtid med nuvarande förättning 

Gunilla Lindgren informerar om hur möjligheten ser ut att ta in nya medlemmar. Hon 

har undersökt hur det fungerar och har konstaterat att HaV har en lista på alla förbund 

som finns i Sverige vilket är 7st. Några har bara uppgift att hantera 

vattenverksamheten, men man kan konstatera att alla är föråldrade och omoderna. De 

med driv har gjort om förbunden till vattenvårdsförbund. Länsstyrelsen har ingen 

förättningsperson som kan hjälpa oss att uppdatera förbundet i dess nuvarande form 

vilket gör att det är ingen framkomlig väg att göra om förättningen i en form där 

förbundet finns kvar i samma utformning som den har idag. Styrelsen bör fortsätta 

fundera på att omforma förbundet till ett vattenvårdsförbund för att överleva i 

framtiden. 

 

Styrelsen anser att den här frågan inte kan diskuteras om här och nu och att den bör tas 

upp som en punkt i kommande styrelsemöten. Frågan planeras tas upp under 

nästkommande styrelsemöte. 

 

12. Mötet avslutas 

Ordföranden tackar för deltagande och avslutar mötet. 
 

 

 

 

Klara Ellström  Torbjörn Larsson 

Mötesordförande  Justerare 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och 

uppfyller krav på avancerade elektroniska underskrifter enligt eIDAS-förordningen. Varje 

underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller via 

valideringstjänsten på sign.uppsala.se. Där återfinns även information om hur du installerar det 

utfärdarcertifikat som krävs för att PDF-läsaren ska kunna validera alla delar av underskriften. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, 

följer de elektroniska underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna 

originaldokumentet går att validera. 
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